
Vážení spoluobčané,
  
blíží se konec roku a s ním i dosavadní rekapitulace toho co při-
nesl a bohužel jak to v životě bývá i vzal. V listopadových dnech 
nás ve věku 89 let opustil pan František Hynouš. Působil v Puti-
mi v letech 1963 – 1986 jako tajemník místního národního vý-
boru. Vždy se k Putimi a putimákům hlásil. Byl to velký muzi-
kant a díky tomu jsme se s ním potkávali i v posledních letech. 
Hrával zde o masopustech, všem Václavům, Josefům a Annám 
k jejich svátku. Putimáci na něj vzpomínají jako na pracovitého 
člověka. Je s ním spojena výstavba vodovodu, kulturního domu 
s obecním úřadem, restaurací a zahájení výstavby kabin.  

Od posledního zpravodaje, který vyšel v dubnu se podařilo fi-
nančně dotáhnout dvě velké akce. Byla to rekonstrukce komu-
nikace Za tratí a vyčištění mlýnského náhonu. Celkové náklady 
na komunikaci Za tratí měly být 8,5 mil korun včetně DPH. 
Obec udělila zhotoviteli stavby sankci ve výši 1 mil. korun, tak-
že celkové náklady byly 7,5 mil. korun. Obec obdržela z ROPu 
dotaci ve výši 5 103 334,29 Kč. Na akci jsme čerpali úvěr ve výši 
3 786 165,74 Kč, který jsme v září splatili. Vlastní  náklady obce 
na cestu byly 2, 4 mil. korun. Za vyčištění mlýnského náhonu 
obec zaplatila 2, 294 mil Kč a z dotace jsme na tuto akci obdr-
želi 1,998 mil Kč. 

V červenci a srpnu obec vybudovala 5 nových světel z návsi 
k čističce. Poslouží těm, kteří pracují ve firmě Deni-Pack / kte-
rá sídlí v bývalém kravíně/, tak i návštěvníkům penzionu. Ve-
řejné osvětlení v této lokalitě naposledy fungovalo na začátku 
90. let. Během akce byla zlikvidována torza starého osvětlení. 
Na základě výběrového řízení byl vybrán zhotovitel František 
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Vážení spoluobčané,   

 dostává se Vám do rukou nové číslo obecního 
zpravodaje, dočtete se tu o tom co nás čeká, ale i o 
akcích, které proběhly. Končící rok byl bohužel opět ve 
znamení povodní, které zasáhly do života naší obce. 
Mnozí museli změnit své plány a řešit problémy, se 
kterými nepočítali. Povodně pro nás byly také výzvou. 
Nejen pro ty, kteří byli živelnou pohromou zasaženi, 
ale i pro nás - jejich spoluobčany, sousedy, přátele, pro 
obec.   
Děkuji všem, kteří pomáhali. Pomoc přicházela ze 
všech stran a díky dobré organizaci a ochotě pomáhat 
se podařilo v krátkém čase provést záchranné 
práce. Stavební práce ještě všude neskončily a budou 
probíhat i v příštím roce. Postiženým pomáhali jak 
dobrovolníci, tak  hasiči, peníze, které dostali od obce, 
ale pomohla jim i Diecézní charita a Adra. Ty mezi ně 
rozdělily pomoc z Nadačního fondu Českého rozhlasu.  
Na základě jednání s Jihočeským krajem nechalo 
Povodí Vltavy propočítat možnost umístění tzv. 
Benešových rámů – propustí do tělesa silnice vedle 
mostu na silnici Písek – Ražice. Pokud studie prokáže 
přínosnost tohoto řešení je Jihočeský kraj připraven 
toto opatření realizovat. Při letošní povodni v době 
kulminace dosahovalo vzdutí hladiny 0,5 m oproti 
druhé straně mostu. Tento týden začaly práce na 
odstranění nánosů v řece Blanici. Do konce roku bude 
vyčištěna od železného mostu pod Špic. Nad železným 
mostem a pod jezem bude řeka čištěna příští rok. Podle 
Povodí Vltavy by práce měly být skončeny do konce 
června.  
Do konce roku podá obec žádost o dotaci na vyčištění mlýnského náhonu. V prosinci bychom se 
měli dovědět zda dostaneme dotaci na opravu komunikace za nádražím. Žádat budeme i o dotaci na 
výměnu krytiny na špýcharu. V letošním roce jsme jí nedostali, tak snad budeme příští rok 

Mikulášská nadílka 

Kulturní komise zve děti na 
Mikulášskou nadílku, která se 
uskuteční v úterý 3. prosince od   
18 hodin v sále kulturního domu. 
Mikuláš slíbil, že přijde. 

Kulturní komise zve na tradiční 
vánoční divadelní představení 
Jana Jílka Kašpárkovy vánoce.  
V sobotu 30. listopadu od 18 hodin 
v sále kulturního domu. 
Představení je vhodné pro děti   
i dospělé.

Sbor dobrovolných hasičů a Obec 
Putim vás zvou na První Putimské 
setkání harmonikářů, které se 
uskuteční v sobotu 7. prosince 
v hospodě U Cimbury. Začátek ve 
14 hodin. Vstupné 50,- Kč. 
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Setkání  
seniorů 

se uskuteční v pátek  

27. listopadu  
od 18 hodin 

v sále restaurace 
U Cimbury.

Přijďte si popovídat  
a zatančit. 

Pokud budete mít problém 
se na setkání dopravit, tak 
zavolejte na obecní úřad 
(tel. 382261820) dopravu 

zajistíme.

Mikulášská 
nadílka 

Kulturní komise zve 
všechny děti do 

putimského pekla a na 
Mikulášskou nadílku, 

která se uskuteční v pátek 

4. prosince. 
Sraz v 16.45 před 

knihovnou.  
Těšíme se na Vás.

S L O V O  S T A R O S T Y

I N F O R M A C E  O B E C N Í H O  Ú Ř A D U
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Pixa, Putim 47, který nabídl nejnižší cenu. 
Celkové náklady akce 5 nových světel, 4 slou-
py, uložení 190 m nového kabelového vede-
ní, odstranění starého nefunkčního osvětlení 
– 283 252,-Kč. Dotace Jihočeského kraje byla 
50%,tedy 141 626,-Kč.  

Obci se podařilo v rámci DSO Zlatý vrch zís-
kat další dotaci na obnovu veřejného osvět-
lení. Díky tomu jsme v letošním roce vymě-
nili 32 starých světel. Akci pro DSO Zlatý 
vrch provedl Jaroslav Šourek z Putimi. Do-
savadní světla měla spotřebu 72W, nová mají 
35  W. Celkové náklady byly 143 085,70 Kč. 
Dotace 95 571,43Kč, spoluúčast obce byla 
47 514,27 Kč. 

ZPÍVÁNÍ U STROMEČKU 
spojené s putimským vinšem se koná

23. prosince 
u stromečku pod kostelem. 

Přesný čas bude upřesněn na plakátech.

VII. pochod  
DO HŮRECKÝCH LESŮ 
31. prosince – obec pořádá již 
VII. pochod do hůreckých lesů. 

SRAZ účastníků bude ve  
13.30 hodin u obecního úřadu. 

CÍL bude stejný jako v předešlých 
letech a to lovecká chata, u které si 

budeme moct opéct buřty.  
Buřty s sebou

USNESENÍ Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ  
ZASTUPITELSTVA OBCE ZE DNE  

1. 6. 2015
 

U s n e s e n í  č. 1/3/15
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/3/15
Zastupitelstvo obce  bere na vědomí roz-
počtová opatření obce č. 3 a 4/15.

U s n e s e n í  č. 3/3/15
Zastupitelstvo obce Putim schvaluje Účetní zá-
věrku za rok 2014 dle předložených dokladů .

U s n e s e n í  č. 4/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet 
za rok 2014 bez výhrad. 

U s n e s e n í  č. 5/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zří-
zení věcného břemenu se spol. E.ON Distri-
buce, a.s. České Budějovice týkající se pozem-
ku par. č. 1677/1 v k.ú. Putim za jednorázovou 
náhradu ve výši 10 000,- Kč bez DPH a pově-
řuje starostu obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 6/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zří-

V příštím roce bychom rádi vyměnili zbývající 
dosluhující světla a snížili tak ještě víc náklady 
na provoz veřejného osvětlení. Prioritou také 
zůstává  oprava komunikací v obci. Budeme 
se snažit získat dotace na jejich rekonstrukce. 
Na účtu máme 4 mil. Kč, které poslouží na 
spolufinancování budoucích akcí .

Obec byla v minulosti oslovena JVS, aby pře-
vzala vodovod do svého vlastnictví. Bylo to 
v době, kdy se v rámci celkové spotřeby v ka-
tastru obce Putim ztrácelo přes 10 000 m3 
poruchami.  Požádal jsem JVS, aby nejdříve 
opravila a vyměnila poruchové části vodovo-
du pod hrází, vyměnila stará šoupata, nain-
stalovala měřící šachty, abychom mohli začít 
jednat. Tyto základní požadavky byly splněny. 

Výhodou případného převzetí by byla mož-
nost tvorby ceny vodného, která je v současné 
době vysoká.  Případný zisk by končil v re-
zervním fondu určeném na opravy vodovo-
du. Nevýhodou jsou investice, které by obec 
v budoucnu čekaly.  Součástí dohody o pře-
vzetí by vzhledem ke stáří vodovodu muselo 
být i  finanční odstupné určené na budoucí 
opravy. 

Na konci srpna letošního roku dala paní Sol-
nařová výpověď v obecní restauraci U Cim-
bury. Zastupitelstvo schválilo vyhlášení vý-
běrového řízení na nového nájemce hospody. 
Inzerát byl zveřejněn dvakrát v Píseckém 
deníku, na webových stránkách obce a na 
úřední desce. Základním požadavkem bylo 
oprávnění k provozování pohostinské činnos-
ti, měsíční nájemné min. 5 000,- Kč bez DPH 
a zajištění obsluhy na akce ve velkém sále. 
Zájemců se ozvalo několik, ale písemnou na-
bídku doručil jen Václav Flandera. Ve své na-
bídce uvedl nájemné 6 000,-Kč  bez DPH mě-
síčně. Otevírací dobu v letním období od 1. 5. 
do 30.9. Po – ČT 11.00 – 22.00, Pá – So 11.00 
– 01.00, Ne – 11.00 -22.00. v zimním období 

od 1.10. do 30. 4. – Po – Čt 16.00 -22.00, Pá – 
So 11.00 – 01.00, Ne – 11.00 -22.00. Zastupi-
telstvo schválilo pronájem na dobu neurčitou 
s 3 měsíční výpovědní lhůtou. 

V současné době je již restaurace otevře-
na a nejbližší větší akce je setkání důchodců 
v pátek 27. listopadu od 18 hodin. Všichni se-
nioři jsou srdečně zváni.  Na závěr bych chtěl 
poděkovat členům všech putimských spolků 
a sdružení za práci, kterou v nich odvádě-

jí a za skvělou reprezentaci obce. Na dalších 
stranách zpravodaje se dočtete o jejich bohaté 
činnosti a úspěších. Vyzdvihnout bych chtěl 
tentokrát fotbalisty, kteří v letošním roce vy-
hráli okresní pohár a vedou okresní přebor. 
Zároveň si v rekordně krátkém čase poradili 
s rekonstrukcí kabin. Děkuji.

Jménem zastupitelstva obce Vám přeji klidné 
prožití adventu, radostné Vánoční svátky a do 
Nového roku hodně zdraví

Petr  Matouš

zení věcného břemenu se spol. E.ON Distri-
buce, a.s. České Budějovice týkající se po-
zemku par. č. 1677/4 v k.ú. Putim Putim za 
jednorázovou náhradu ve výši 10 000,- Kč 
bez DPH a pověřuje starostu obce podpisem 
smlouvy.

U s n e s e n í  č. 7/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zří-
zení věcného břemenu se spol. E.ON Distri-
buce, a.s. České Budějovice týkající se po-
zemku par. č. 1077/1 v k.ú. Putim Putim za 
jednorázovou náhradu ve výši 10 000,- Kč 
bez DPH a pověřuje starostu obce podpisem 
smlouvy.

U s n e s e n í  č. 8/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pro-
stor na kadeřnictví od 1.7.2015 a pověřuje 
starostu obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 9/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části po-
zemku par. č.  213/8 k. ú. Putim o výměře do 
50 m2 Danielu Patzeltovi, Putim 163. Kupující 
uhradí veškeré náklady spojené s  prodejem 
pozemku (zaměření, sepsání kupní smlouvy a 
návrh na vklad). Cena za 1 m2  bude 100,- Kč. 

U s n e s e n í  č. 10/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o spo-
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lupráci s DSO Zlatý vrch a pověřuje starostu 
obce podpisem smlouvu.

U s n e s e n í  č. 11/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí do-
tace ve výši 300 000,- Kč na Rekonstrukci ví-
ceúčelového zařízení TJ Sokol Putim – I. Eta-
pa. Příjemcem dotace bude TJ Sokol Putim. 
Podmínky poskytnutí dotace jsou upřesně-
ny ve smlouvě. Zastupitelstvo obce pověřuje 
starostu obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 12/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání 
smlouvy o dílo s Františkem Pixou, Putim 
47 na akci „Rozšíření veřejného osvětlení 
Putim“ a pověřuje starostu, aby ji podepsal. 

U s n e s e n í  č. 13/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání 
smlouvy o poskytnutí dotace z Programu 
obnovy venkova Jihočeského kraje na „Roz-
šíření veřejného osvětlení Putim“ a pověřuje 
starostu, aby ji podepsal. 

U s n e s e n í  č. 14/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1 ke 
smlouvě o dílo č.095 – 12  a pověřuje staros-
tu, aby ji podepsal. 

U s n e s e n í  č. 15/3/15
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce 
podáním žádosti o dotaci  na zhotovení ÚP 
obce.

U s n e s e n í  č. 16/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost MUDr. 
Vladimíra Paličky a Ing. Miroslava Houšky 
o připojení k obecní tlakové kanalizaci. Obec 
dodá čerpadlo a ovládací jednotku.

U s n e s e n í  č. 17/3/15
Zastupitelstvo obce volí členem finanční ko-
mise Daniela Patzelta.

U s n e s e n í  č. 18/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaz-
nou vyhlášku č. 1/2015, ta nabývá platnost 
1. 7. 2015.

U s n e s e n í  č. 19/3/15
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup investi-
ce do MŠ do výše 55 000,-Kč z fondu rezerv, 
p.starosta dojedná s ředitelkou MŠ postu-
py při dalších nákupech a podávání žádostí 
o dotace.

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 7. 9. 2015

U s n e s e n í  č. 1/4/15
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/4/15
Zastupitelstvo obce  bere na vědomí rozpočto-
vá opatření obce č. 5,6,7,8/15.

U s n e s e n í  č. 3/4/15
Zastupitelstvo obce Putim schvaluje splacení 
úvěru na financování akce „Komunikace Za 
tratí – Putim“ ve výši 3 786 165,74 Kč.

U s n e s e n í  č. 4/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost pana 
Alaxandra Glavacha a Mgr. Dušana Michla 
o připojení k obecní tlakové kanalizaci.

U s n e s e n í  č. 5/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášení výbě-
rového řízení na nového nájemce Restaurace 
U Cimbury od 1.11.2015 a pověřuje starostu 
obce zveřejnit inzerát.

U s n e s e n í   č.6/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení Pa-
sportu místních komunikací a Pasportu a pro-
jektu svislého dopravního značení.

U s n e s e n í  č. 7/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1  
ke smlouvě o návratné finanční výpomoci 
s  MAS Vodňanská ryba a pověřuje starostu 
obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 8/4/15
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce, 
aby podal žádost o členství v MAS Vodňan-
ská ryba-odsouhlaseno všemi hlasy.

U s n e s e n í  č. 9/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje dohodu o po-
skytnutí investičního příspěvku ve výši 
4 958,- Kč za účelem realizace projektu „Ak-
tivní obce“ (POV 2015) DSO Blanicko – 
Otavského regionu a pověřuje starostu obce 
podpisem smlouvy.

 U s n e s e n í  č. 10/4/15
Zastupitelstvo schvaluje dohodu o poskytnutí 
neinvestičního příspěvku ve výši 14 956,- Kč za 
účelem realizace projektu „Aktivní obce“ (POV 
2015) DSO Blanicko–Otavského regionu a po-
věřuje starostu obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 11/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlou-
vu na Traktor travní AJ102/20HB s DSO Bla-
nicko – Otavským regionem a pověřuje sta-
rostu obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 12/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlou-
vu na mulčovač Hurricane F – 530 s DSO Bla-
nicko – Otavským regionem a pověřuje sta-
rostu obce podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 13/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o bez-
úplatném převodu dlouhodobého hmotného 
majetku Výlepové plochy – 3 ks s DSO Zla-
tý vrch a pověřuje starostu obce podpisem 
smlouvy.

U s n e s e n í  č. 14/4/15
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu, aby 
uzavřel se Záchrannou stanicí živočichů Ma-
kov smlouvu o dílo o zajištění odběru zraně-
ných živočichů z katastru obce Putim za roční 
odměnu 2000,- Kč.

U s n e s e n í  č. 15/4/15
Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání 
smlouvy s Karel Frolík Autoservis, Táborská 
2400, 397001 Písek na pořízení nového auta 
Škoda Fabia Combi Ambition 1,2 TSI 66 kWv 
hodnotě 264 400,- Kč a odprodej osobní-
ho použitého automobilu Škoda Fabia – VIN 
TMBPH16Y023308992 v hodnotě 10 000,- Kč 
a pověřuje starostu, aby ji podepsal. 
   
                

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 12. 10. 2015

U s n e s e n í  č. 1/5/15
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/5/15
Zastupitelstvo obce  bere na vědomí rozpoč-
tové opatření obce č. 9/15.

U s n e s e n í  č. 3/5/15
Zastupitelstvo obce schvaluje nového ná-
jemce Restaurace U Cimbury firmu penzion 
Putim s.r.o., jednatel Václav Flandera a pově-
řuje starostu obce podepsat nájemní smlou-
vu na dobu neurčitou s 3 měsíční výpovědní 
lhůtou.

Pekařství KODÁDEK 
zajíždí do obce každé PONDĚLÍ,  

STŘEDU a PÁTEK na návsi 7:45 - 8:10,

za nádražím 8:15 - 8:25 
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Spolupořadatelem letošních Putimských 
slavností byl opět Sbor Selských jízd Jana 
Žižky z Trocnova. Přijeli tentokrát na 16 ko-
ních. Hudebně je doprovodila Malá muzika 
Nauše Pepíka. Položili jsme společně dožín-
kový věnec ke hrobu Jana Cimbury a v prů-
vodu přešli pod hráz Podkostelního rybní-
ka, kde pokračoval další program. Nejdříve 
čtverylka v podání Selské jízdy a poté vlastní 
soutěž sekáčů Cimburovo sečení. 

CIMBUROVO SEČENÍ 2015
 V letošním roce se vedra nezaleklo 16 sou-
těžících. Jsme rádi, že tentokrát nechyběl 
účastník z Putimi Miroslav Jančák. Soutěžilo 
se ve třech kategoriích. 

Kategorie muži do 60 let 
1. František Šmolík, 1 min. 36 s. 
2. Jaromír Tupý, 1 min. 54 s. 
3. František Baloun, 1 min. 57 s. 
4. Miroslav Šobr, 2 min 04 s. 
5. Ladislav Kubovec, 2 min. 14 s. 
6. Pavel Opava, 2 min 16 s. 
7. Miroslav Jančák, 3 min 22 s. 
8. Pavel Souhrada, 3 min 48 s. 

V sobotu 20. června jsme uvítali v gotické 
síni putimské fary osm nových občánků, 
kteří se za uplynulý rok narodili. Bylo to stej-
ně jako v roce 2015. Obec se nám rozrůstá 
a to hlavně v ženské linii. Přivítali jsme dva 
chlapce a šest děvčat. 

Novými občánky jsou: 
Markéta Rohanová, Zuzana Stružinská, 
Adam Roth, Simona Říhová, Klára Pixová 
a Václav Flandera, Eliška Dubová  
a Julie Ťupová. 

„Za málo peněz málo muziky,“ toto rčení 
postavily na hlavu dámy, které si říkají Dob-
rovolný spolek příležitostných zpěváků. Za 
minimum peněz, předvedly pěkné hudební 
představení, dozvěděli jsme se, proč se dříve 
konal svátek slunovratu, co je spojováno se 
Svatojánskou nocí a k čemu měly sloužit vě-

Z E  Ž I V O T A  O B C E

S D R U Ž E N Í  P Ř Á T E L  P U T I M I

PUTIMSKÉ SLAVNOSTI VÍTÁNÍ 
OBČÁNKŮ

SLAVNOST SLUNOVRATU

Kategorie muži nad 60 let 
1. Václav Hroch, 1 min. 37 s. 
2. Josef Morávek, 1 min. 45 s. 
3. Karel Horelica, 2 min. 48 s. 
4. Josef Jehlička, 2 min. 54 s. 
5. Petr Vobrouček, 3 min. 14 s. 
6. Václav Toman, 3 min. 19 s. 

Ženy 
1. Marie Tupá, 2 min. 58 s. 
2. Drahomíra Pešková, 3 min. 6 s.

V rámci Putimských slavností navštívil obec 
premiér České republiky Bohuslav Sobotka 
a hejtman Jihočeského kraje Jiří Zimola. 

Po krátkém proslovu poseděl na návsi a pro-
hlédl si obec. Po zastavení u sochy dobrého 
vojáka Švejka se seznámil s lokalitou opa-
kovaně postihovanou povodněmi. S touto 
problematikou ho blíže seznámili představi-
telé obce starosta Petr Matouš, místostarosta 
Václav Varous a hejtman Jihočeského kraje 
Jiří Zimola. Došlo i na návštěvu rekonstruo-
vaného areálu TJ Sokol Putim. Děkuji všem, 
kteří pomohli s organizací slavnosti.

nečky upletené z kvítí. I přes nepříznivé po-
časí byla hojná účast návštěvníků, dobrá zá-
bava i nálada s přispěním mnoha ochotných 
rukou. Takový je výsledek akce Sdružení 
přátel Putimi a Obce Putim, která se konala 
20. června na plácku mezi mosty, který opět 
po dlouhých letech ožívá tím, k čemu různé 
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plácky sloužily. Je dobré, když se sejdou lidé 
z obce a umějí se pobavit bezprostřední zá-
bavou z „vlastních zdrojů“. I toto svědčí o je-
jím dobrém jádru a nezbývá než se těšit na 
další akce, ať už je pořádá kdokoliv.
Závěrečné poděkování patří všem, kteří po-
máhali při zajišťování akce, účinkujícím, ale 
i návštěvníkům, neboť jak pravý klasik: „Je-
den bez druhého by nedokázal nic.“

Žhavý cyklistický výlet
Jako každý rok, i letos uspořádalo Sdružení 
přátel Putimi cyklistický výlet za poznáním 
dne 5. července. Plánovaná trasa byla do Ze-
lendárek u Protivína, kde jsme si měli projet 
druhou část okruhu, který se neprojel. v roce 
2012. Bohužel tropická vedra tento záměr 
zhatila. Celodenní výlet by se stal hazardem 
se zdravím. Jako náhradní trasa byla zvole-
na cesta na kestřanské tvrze na historické 
slavnosti u příležitosti 700 let od založení 
obce. Na tuto trasu se vydalo sedm účastní-
ků a  program na tvrzích se jim velmi líbil. 
Někteří si ho zpestřili koupáním. 

Koncert na faře
V sobotu 5. srpna se uskutečnil další koncert 
v gotické síni místní fary. Tentokrát v ko-
morním improvizovaném pořadu Půjčovna 
zazněly šansony v podání Evy Dvořákové. 
Tyto koncerty se staly velmi oblíbené a při-
jíždí sem i návštěvníci z Písku a okolí.

Nebojte se, nejedná se nově vzniklou extre-
mistickou buňku v naší obci, ani o spolek 
přívrženců historického šermu. „Rytíři ku-
latého stolu“, to bylo téma letošního letního 
tábora Putimáčku a jeho celotáborové hry. 
Znovu jsme využili vstřícnosti píseckých 
skautů a na týden jsme si vypůjčili jejich 
tábořiště u rybníku Skaličný. Vyhnuli jsme 
se  úmorným vedrům, která panovala skoro 
celé prázdniny a předposlední týden v srp-
nu jsme se ubytovali v lesích za Novou Vsí u 
Čížové. Děti tam nocují v plátěných stanech 
s dřevěnou podsadou, stejně jako pánská část 
vedoucích. Ženská část vedoucích pak bydlí 
v hlavní budově, kde je v přízemí kuchyně a 
parto je vybaveno palandami. Novinkou pro 
nás letos byl velký plátěný stan, který slou-
žil jako jídelna a v případě nepřízně počasí 

Podzimní odpolední 
vycházka
Abychom si užili také trochu podzimní ro-
mantiky, vydali jsme se v sobotu 3. října do 
Skočic na vrch Hrad, kde se nachází pozůstat-
ky hradiště z doby bronzové a také vyhlídka na 
obec Bílsko. Procházka v tento slunečný den 
byla velmi příjemná, zvláště v pestře se barvicí 
podzimní krajině. Výšlap byl zakončen v Puti-
mi v hospůdce U Splavu. Měli jsme štěstí, jeli-
kož tento den jsme mohli ochutnat rybí speci-
ality p. Fráňi, které se právě podávaly.

Svatováclavská  
slavnost
Ve sváteční den 28. září, na svátek všech Vác-
lavů, jsme na putimské faře uspořádali slav-
nost k poctě sv. Václava a sv. Michaela. Míst-
ní Dobrovolný sbor příležitostných zpěvaček 
několik měsíců připravoval program, který 
se skládal z písní k oběma světcům, lido-
vých písní i současných. Předvedly i ukázku 
středověkého tance. Paní Ilona Šťastná celou 
slavnost provázela slovem, takže se přítomní 
mohli dozvědět něco z legend o sv. Václavu 
a sv. Michaelovi a přidala i další až pohádko-
vé příběhy. Tato akce byla zcela netradičním 
a příjemným zpestřením svátečního dne. 
Děkujeme všem, kteří přišli a podpořili 
naše zpěvačky, které si to opravdu velice za-
sloužily.

Václav Pixa

P U T I M Š T Í 

RYTÍŘI 
KULATÉHO STOLU

i jako herna. Ovšem nejoblíbenějším místem 
všech se stalo teepee (týpí – špičatý indián-
ský stan) s ohništěm uprostřed. Tam se ode-
hrávaly všechny naše společné večery při ky-
taře a v noci se zde u ohníčku hřála táborová 
hlídka mezi obchůzkami. 
Nebudu se zde rozepisovat o jednotlivých fá-
zích celotáborové hry. Většina z vás jistě zná 
příběh o králi Artušovi, jeho oddaných rytí-
řích a kouzelném meči, nesoucím hrdý název 
Excalibur. Je to zajímavý příběh se spoustou 
dějových zvratů a tak každý den tábora byl 
doslova nabitý úkoly, které po splnění posou-
valy naši hru v ději kupředu. Tento příběh je 
trochu legenda a také trochu pohádka. Ne-
chyběly v něm tedy různé nadpřirozené by-
tosti, vědmy, mágové, kouzelník, ale hlavně 
rytíři a samotný král Artuš. Hra měla i dvě 
noční úlohy. Jako každá správná pohádka, 
tak i naše hra měla šťastný konec. Myslím, že 
nejen všech 24 dětí, ale i my vedoucí jsme si 
letošní tábor opět užili. O tom svědčí kladné 
ohlasy rodičů i nás všech zainteresovaných. 
Jelikož jsem jedním z vedoucích a hlavně au-
torem tohoto článku, tak mi dovolte nyní po-
děkovat všem tak, jak to cítím já. V první řadě 
děkuji všem rodičům, kteří nám svěřili své 
ratolesti. Bez dětí se dětský tábor samozřej-
mě dělat nedá. Hned následuje poděkování 
Dášence Štěrbové. Nejen že odvedla spoustu 
práce v kuchyni, ale hlavně celou hru vymys-
lela, následně celý týden režírovala a nám ve-
doucím vše stále dokola vysvětlovala. O tom, 
že to nebyl lehký úkol, podával každý večer 
důkaz její ochraptělý hlas. O naše plné žalud-
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Lucerničkový průvod, který každý rok pořá-
dá spolek přátel Hospůdky „U Splavu“ se stal 
již tradiční podzimní akcí u nás v obci. Le-
tošní VII. ročník s návštěvou více než dvou 
set účastníků je důkazem toho, že tato akce 
již dávno přerostla hranice Putimi. Blížil se 
svátek všech svatých a tak jsme během pro-
cházky, kterou nás prováděl duch kostelních 
hodin Vavřinec, potkávali nejrůznější po-
hádkové duchy. Všechna strašidla přijela do 
Putimi na přátelskou návštěvu a tak na stra-
šení opravdu nedošlo. Děkujeme všem, kteří 
pomáhali s přípravou a hlavně všem, kteří se 
zúčastnili. 

Pavel  Keclík

HOSPUDKA U SPLAVU  moc děkuje našim 
putimským duchům a všem, kteří se podíleli 
na přípravě a vynikajícím průběhu lucernič-
kového průvodu.

Všem patří velký dík  
                       D.  a  R .  Štěrbov i

Myslivost 
v Putimi

Rybářský 
spolek

Duchové 
v Putimi

ky se letos s rytířským nasazením staral Vla-
dimír Fráňa a šlo mu to skvěle. Velký dík si 
zaslouží i Petr Matouš, který byl nejen naším 
hlavním táborovým vedoucím, ale i během 
celého roku máme jeho velkou podporu. Bez 
něho by jen těžko Putimáček takhle „šlapal“. 
Děkuji i našemu letošnímu kytaristovi Lukáši 
Morongovi, který bavil děti i tehdy, když my 
ostatní vedoucí jsme už přemýšleli o spánku. 
Za veškerou odvedenou práci děkuji i největ-
šímu zálesákovi z nás Mírovi Jančákovi, děv-
čatům Máje Pavlíčkové, Kristýně „Pídě“ Rosí-
kové a Klárce Jančákové. Závěrem děkuji těm, 
kteří nám vždy ochotně pomáhají se stavěním 
a bouráním celého zázemí tábora. Všichni se 
už teď těšíme na další ročník našeho společ-
ného tábora. 

Za vedení Putimáčku 
Pavel  Keclík

Rok se nezadržitelně blíží ke svému konci 
a my se opět můžeme poohlédnout za  naší 
spolkovou činností.
V letošním roce došlo v návaznosti na povin-
nosti vyplývající z Nového občanského záko-
níku ke změně v názvu putimských myslivců. 
Do letošního roku jsme byli „SDRUŽENÍM“ 
a nyní, dle výše jmenovaného Nového občan-
ského zákoníku, jsme „SPOLKEM“ – Mysli-
vecký spolek Putim.
Myslivost v dnešní době má podobu nejen 
lovu zákonem povolené lovné zvěře, ale pře-
devším péče o zvěř, pracovní činnosti v podo-
bě výsadby porostů, opravy a výstavby nových 
mysliveckých zařízení, jako např. krmelce, zá-
sypy, apod.

Vedle výše zmíněného patří již neodmyslitel-
ně mezi naší činnost kulturní akce,  které po-
řádáme v naší obci buďto sami, nebo v dobré 
spolupráci s obcí Putim. V letošním roce jsme 
opět uskutečnili myslivecký bál, který je již 
tradičně velmi oblíbeným zpestřením kultur-
ního života naší obce. Další kulturní akcí bylo 
pořádání pouťové zábavy, kterou již poněko-
likáté pořádáme ve spolupráci s obcí Putim. 
Obě tyto akce se velmi povedly a nás těší, že 
prostřednictvím takovýchto akcí si mohou 
lidé nejen zazpívat a zatančit, ale hlavně se 
potkávat a pobavit se.
Konec roku se nezadržitelně blíží a proto Vám 
všem přejeme jménem Mysliveckého spolku 
Putim, krásné prožití svátků Vánočních, hez-
ký Nový rok a do celého následujícího roku 
2016 Vám přejeme hlavně zdraví, klid a po-
hodu.
Tímto Vás zároveň všechny zveme na blížící 
se myslivecký bál , který se uskuteční v putim-
ském kulturním sále dne 9. 1. 2016.
 Myslivecký spolek Putim

V sobotu 9. května uspořádal rybářský spo-
lek oblíbené RYBÁŘSKÉ ZÁVODY. 
Jako vždy, dopoledne se o co největší úlov-
ky snažily děti a odpoledne dospělí. Každý si 
vylosoval své stanoviště, které se měnilo po 
1,5 hodině. Nesoutěžili jen chlapci, ale v dět-
ské kategorii i dívky. 

Nejlépe si z nich vedla pětiletá Julinka Pixo-
vá, která zaujala čtvrté místo. První obsadil 
Matěj Vlach s úlovkem tří kaprů a jednoho 
cejna. Největšího kapra ovšem vytáhl Martin 
Šavrda. Měřil 82 cm. 
Celkem děti chytily šestadvacet kusů ryb, do-
spělí osmačtyřicet. Téměř polovinu z úlovku 
dospělých nachytal Lukáš Zajíc, který se zá-
roveň stal vítězem závodů. 

PLESOVÁ SEZÓNA V PUTIMI V ROCE 2016 
9. ledna  Myslivecký ples – Putim

23. ledna  Hasičský a sportovní ples – Kestřany

20. února   Hasičský ples – SDH Putim

4. března   Ples obce Kestřany

12. března  Sportovní ples – TJ Sokol Putim

MASNA HRADČANY 
zajíždí do obce každý pátek na návsi v 8:45 hod. 

poté pokračuje za nádraží
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SPOLEHLIVOST, BEZPEČNOST, KVALITA…

 to je naše nabídka pro Vás…
SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ PUTIM

INFORMACE PRO UŽIVATELE  INTERNETOVÉ SÍTĚ „ZLATÝ VRCH“

Jsme tu pro Vás již skoro 20 let. Stále zdokonalujeme své služby, je pro nás prioritou a stra-
tegií spokojenost našich zákazníků, tedy ta Vaše. 

S úctou kolektiv NTS COMPUTER, a. s.

I v letošním roce naše ženy ve složení Jitka 
Kinská, Eliška Šálková, Aneta Šálková, Mar-
tina Pechoušová, Eva Konvičková, Veronika 
Hynoušová, Markéta Káplová a Marta Nová-
ková se pravidelně účastnily soutěží v požár-
ním sportu.

Na okrskové soutěži, která se uskutečnila 
v Ražicích, se umístily na druhém místě.

Prvního srpna se zúčastnily v Drahonicích 
V. ročníku soutěže o putovní pohár Blanicko- 
Otavského regionu, kde obhajovaly prvenství 
z loňského roku. V letošním roce se umístily 
na třetím místě.

Okresní pohárová soutěž /již 19. ročník/ měla 
letos celkem 7 kol – Jehnědno, Mirotice, Pase-
ky, Zbelítov, Krč, Nový Dvůr, Skály. Soutěžilo 
se opět ve dvou kategoriích: Open a klasik. 

Celkem této okresní pohárové soutěže se zú-
častnilo 31 družstev mužů a 15 družstev žen. 
Celkové výsledky jsou v následující tabulce.

V sobotu 17. října se v sále kulturního zaří-
zení uskutečnilo 3. Putimské setkání harmo-
nikářů. Příjemné odpoledne připravil sbor 
dobrovolných hasičů za podpory obce Pu-
tim, Platanu Protivín, Blatenské ryby a na-
dace Konabo. Všichni harmonikáři odvedli 
perfektní výkony, zejména při jejich společ-
ném vystoupení. 

Celému soutěžnímu družstvu žen, patří po-
děkování za reprezentaci jak sboru, tak i obce.

Sbor dobrovolných hasičů přeje všem členům 
SDH a občanům obce příjemné prožití Vá-
nočních svátků a hodně zdraví, štěstí a splně-
ní osobních přání v novém roce.

Miloslav Uhlík ,  Starosta hasičů  

Během posledních let neustále dochází k vylepšo-
vání a obnovování technologií sítě Zlatý Vrch, jak 
pro naše stávající, tak pro naše nové zákazníky. Po-
užíváme moderní technologie přenosů dat 5GHz, 
10GHz, 11GHz, 24GHz a 2,4GHz. Pro připojení našich 
zákazníků využíváme převážně pásmo 5GHz, nově 
se standardem ac. Minimální část zákazníků použí-
vá 2,4GHz. Na Vaši žádost Vám vyměníme toto za-
řízení zdarma, při podpisu smlouvy na 2 roky. Naše 
aktuální rychlost je 15/10Mps, připravujeme pro Vás 
zvýšení rychlosti na JARO 2016, cena však zůstane 
stejná.  Na některých starších přípojných bodech, 
nebo u starších přijímacích zařízení jednotlivých 
uživatelů, dochází průběžně k výměně stávajícího 
zařízení za nová.

Jelikož nám jde o Vaši spokojenost, po celý den mo-
nitorujeme internetovou síť, případné výpadky jed-
notlivých přípojných bodů jsou nám automaticky 
hlášeny. Bohužel nemůžeme monitorovat koncové 
zákazníky, pokud nějaký problém nastane, kontak-
tujte nás. Při spojení s naší firmou, nám stačí pouze 
nahlásit Váš problém a naše dvě nové sympatické 
operátorky začnou problém okamžitě řešit. Zaru-
čujeme Vám, že do 24 hodin problém vyřešíme 
a odstraníme k Vaší spokojenosti. 

V případě odstávky elektrické energie, pro Vás 
máme řešení formou generátorů, které rozmístíme 
v co nejkratší možné době. Pokud máte informace 
o blížícím se výpadku, nahlaste nám to a my už ge-
nerátory připravíme na dané datum

PROČ INTERNET OD NÁS??
Nyní máte u nás možnost si vyzkoušet internet na 
měsíc zdarma. Nabízíme Vám kvalitní a neomezené 
vysokorychlostní připojení k internetu 24 hodin den-

ně, dále při zavádění internetu u Vás změříme signál 
zcela zdarma. Při podepsání smlouvy si vyberete od 
nás instalační balíček dle Vašeho uvážení, při přecho-
du od konkurence u nás máte 2 MĚSÍCE ZDARMA. 
Internet Vám zapojíme během 48 hodin. V přípa-
dě jakékoliv poruchy řešení do 24 hodin. V rámci 
služeb jsme schopni zajistit pro naše zákazníky 
internetové telefonování – VOIP telefon.

Toto je jen zlomek toho, co Vám nabízíme, pro více 
informací nás neváhejte kontaktovat či navštívit na 
naší pobočce

Pokud máte zájem o bezdrátové připojení na inter-
net, oslovte nás na uvedených kontaktech
tel. 383 323 511 nebo tel. 603 450 682,  
info@nts.cz

Všem stávajícím i novým zákazníkům bychom chtěli 
poděkovat za přízeň a v případě jakýchkoliv dotazů 
nás neváhejte kontaktovat.

S pozdravem kolektiv NTS Computer, a. s

NTS COMPUTER, a. s.
BEZDĚKOVSKÁ 30
386 01 STRAKONICE  
tel. 383 523 511
www.nts.cz
info@nts.cz              

Servis: 
milan.babka@nts.cz
vaclav.koc@nts.cz
tel: 603 492 593; 603 450 682
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OKRESNÍ FOTBALOVÝ POHÁR PÍSECKA OPRAVA KABIN

 JE NÁŠ!
V neděli 21. června 2015 se v Protivíně ode-
hrálo finále o pohár OFS, do kterého se pro-
bojovala družstva TJ Albrechtice nad Vltavou 
a Sokola Putim.

Úvod zápasu patřil Albrechtickým, jejich pře-
vaha však byla pouze optická a k přímému 
ohrožení naší branky se nedostali, naopak už 
ve 13. minutě jsme vedli 2:0, a za další dvě mi-
nuty se soupeři podařilo snížit na 2:1. Tento 
stav vydržel do poločasu.  Deset minut uběh-
lo v druhém poločase, když rozhodčí nařídil 
penaltu, kterou Martin Souhrada bezpečně 
proměnil, což vypadalo na klidnou dohráv-
ku. Jenže Albrechtičtí se nevzdali, v 70. mi-

nutě snížili na 3:2, a dvě minuty před koncem 
se jim podařilo po trestném kopu vyrovnat. 
V tuto chvíli to s naším mužstvem nevypada-
lo dobře, své sehrála i únava, a když se hráči 
dověděli, že se bude prodlužovat 2 x 15 minut, 
některým se na hrací plochu ani nechtělo.  

Co se na začátku utkání jevilo jako výhoda 
pro soupeře (mladší kádr), se v prodloužení 
stalo opakem, kde se projevily větší zkuše-
nosti a vyzrálost některých našich „starších“ 
hráčů, zejména v obraně a záloze, která byla 
korunována vítězným gólem v první polo-
vině nastavení. Hráči splnili trenérova slova: 
„Prodloužení je o morálce, až potom o fotba-
le.“ Všichni hráči na hřišti již doslova mleli 
z posledního, a když v poslední minutě pro-
dloužení brankář Tomáš Vlach fantastickým 
reflexivním zákrokem vyrazil střelu z malého 
vápna směřující pod břevno, mohli jsme se 
radovat z prvního historického úspěchu pu-
timského fotbalu. 

Co říci závěrem: utkání bylo vyrovnané, po-
hár chtěla obě mužstva, projevila se však vět-
ší zkušenost, větší vůle a sebevědomí našeho 
mužstva. Nezbývá než poděkovat za dobrou 
reprezentaci obce s přáním podobných úspě-
chů nejen v příští, ale i v dalších sezónách.

 Václav Pixa  

Na začátku června se naplno rozjely práce na 
„Kabinách“, Vybourala se stará kanalizace, 
voda, elektrické rozvody, otloukalo se. Poda-
řilo se položit nové rozvody vody, kanalizace 
a elektrického vedení. Betonovaly se podla-
hy. Vyměnilo se devět oken, jedny venkovní 
dveře a všechny vnitřní. Pokládaly se dlažby 
a obklady. Dnes jsou hotovy čtyři šatny pro 
hráče, dvoje umývárny se sprchami, kancelář, 
místnost pro rozhodčí se sprchou a zácho-
dem. Pro veřejnost slouží nové záchody, kdy 
na dámách přibyl další záchod. 

Na rekonstrukci kabin se podařilo získat 
140 000,- Kč od Jihočeského kraje, 20 000,- Kč 
od nadace Konabo, 25 000,- Kč od fotbalové-
ho svazu a 300 000,- Kč poskytla Obec Pu-
tim. Členové TJ Sokol Putim a přátelé sportu 
v Putimi odpracovali přes 1 200 hodin. Byli 
to především: Miloslav Souhrada st., Václav 
Voráček, Jaroslav Růžička, Dušan Hrdlička, 
Miloslav Souhrada ml., Martin Souhrada, Jo-
sef Šmíd, Marek Kochan, Václav Souhrada, 
Martin Lusk, Petr Lukáš, Petr Matouš, Pavel 
Stružinský, Václav Pixa, Miloslav Uhlík ml., 
Jaroslav Kačírek, Tomáš Vlach, Petr Šourek, 
Jiří Dostálek. 

Děkujeme všem, kteří nám pomohli a těšíme 
se na setkání v nově rekonstruovaných kabi-
nách při sportovních a společenských akcích 
v roce 2016. Za to vše Vám patří náš dík.

  Miloslav Souhrada

Obecní knihovna je otevřena ve 
středu a v sobotu od 15 do 18 hodin 

Po dobu nemoci paní Kovářové ji bude 
zastupovat paní Šabatová

Kadeřnictví 
JIŘÍKOVÁ

u obecního úřadu
středa 15 – 18 hod
sobota 8 – 11 hod

ostatní dny dle objednávek
tel. 776 060 833
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TJ Sokol Putim – tabulka 2. třídy okresní přebor Písek – 
p o d z i m  2 0 1 5

TABULKA 

Střelci: 
Jiří Bican 15 
Martin Pekárek  7 
Michal Sleza  6 
Martin Souhrada  5 
Jaroslav Kačírek  3 

TJ Sokol Putim  TJ Sokol Čížová „B“ 7:1
TJ FK Mirotice  TJ Sokol Putim 0:2
TJ Sokol Putim  FK Protivín „B“ 3:0
TJ Albrechtice nad Vltavou TJ Sokol Putim 0:2
TJ Sokol Putim  TJ Borovany 3:4
TJ Podolí II  TJ Sokol Putim 1:1 (Penalty 4:5)
TJ Sokol Putim  FC AL-KO Semice 2:2 (Penalty 4:3)
TJ Sokol Putim  TJ Sokol Krč 1:1 (Penalty 2:4)
SK Oslov  TJ Sokol Putim 3:7
TJ Sokol Putim  SK Skály 2:1
SK SIKO Čimelice „B“ TJ Sokol Putim 0:7
TJ Sokol Putim  TJ ZD Kovářov 2:0
TJ Sokol Bernartice „B“ TJ Sokol Putim 1:2

Tým Z V R P Skóre B +/-
1 Sokol Putim 13 9 3 1 41:14 32 8
2  TJ ZD Kovářov 13 9 1 3 53:20 29 8
3 Sokol Krč 13 8 1 4 35:17 26 2
4 FK Protivín B 13 8 1 4 34:18 25 4
5   TJ Borovany 13 7 2 4 36:30 24 0
6   TJ Podolí II 13 7 1 5 38:24 22 1
7   Sokol Čížová B 13 7 1 5 36:30 22 4
8   TJ Sokol Bernartice B 13 7 0 6 31:18 21 3
9   FC AL-KO Semice 13 6 2 5 32:24 22 0

10   TJ Albrechtice nad Vltavou 13 5 0 8 22:27 15 -6
11   FK Mirotice 13 2 4 7 12:30 13 -14
12   SK Oslov 13 4 0 8 25:46 13 -8
13   SK Siko Čimelice B 13 3 1 10 15:74 9 -9
14   SK Skály 13 0 0 12 7:45 1 -20

Jan Hradský  1 
Miloslav Houdek  1 
Roman Pichlík  1 
Martin Jirsa  1  


